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Aan de Griffier van Provinciale Staten van Zeeland 
Provinciehuis 
Abdij 6 
4331 BK MIDDELBURG 
 
 
Middelburg, maandag 16 september 2020 
 
 
Geachte mevrouw de Griffier, 
 
 
Betreft schriftelijke vragen ex art. 44 van het RvO Provinciale Staten (PS) van Zeeland jo. art. 
151 lid 1 PW van de Statenleden BOS en WALRAVENS, Forum voor Democratie (FVD) over de 
beantwoording op onze eerder gestelde artikel 44 vragen over de waardering van de aandelen 
NV Westerscheldetunnel (WST). 
 
 
Hierbij verzoeken wij u onze vragen ter kennis te brengen van het College van Gedeputeerde Staten 
(GS) van de Provincie Zeeland. Wij vragen om de schriftelijke beantwoording van onze vragen. 
 
 
De beantwoording op onze eerder gestelde artikel 44 vragen over de waardering van de aandelen 
WST in de provinciale balans roept, met name de beantwoording van vraag 12, enige vragen op, 
meer specifiek de beantwoording van de onderdelen “Verwerking exploitatiebijdrage op balans WST” 
en “Deelneming WST op balans Provincie”.  

Vragen:  

Ter zake het antwoord op ‘Verwerking exploitatiebijdrage op balans WST’ hebben wij dan ook de 
volgende vragen:  

1. Klopt het dat indien € 532 mln + € 8 mln ‘doorzakken’ naar het lang vermogen er € 540 mln. 
‘doorzakt’ naar lang vermogen?  

2. In welk jaar ‘zakt dit bedrag dan door’ naar het lang vermogen: 2009 of 2010?  
3. Indien het ‘doorzakken’ in 2009 plaatsvindt, waarom staat op de balans einde 2009 nog een 

agio bedrag van € 532 mln?  
4. En waarom is deze ‘doorzakking’ van het agio in het jaar 2009 naar langlopend vreemd 

vermogen nog niet opgenomen in die balans? 
5. Klopt het dan dat de ‘doorzakking’ pas in 2010 heeft plaats gevonden? 
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6. Indien het ‘doorzakken’ in 2010 plaatsvindt, waarom staat op de balans einde 2010 nog een 
langlopende verplichting voor voorontvangen exploitatiebijdragen van € 493 mln? Terwijl er 
dat jaar volgens uw antwoord € 540 mln is ‘doorgezakt’. In de loop van dat jaar is hier 
volgens uw antwoord € 23,2 mln op verminderd. Klopt het dat € 540 mln - € 23,2 mln gelijk is 
aan € 516,80 mln? Zo neen, waarom klopt onze som dan niet? Maar waarom vinden wij die 
post dan terug in de balans over 2010 voor een bedrag van € 493,60 mln? 

Ter zake het antwoord op ‘Deelneming WST op balans Provincie’ hebben wij de volgende vragen:  

7. Klopt het dat in de € 28 mln, de betaalde prijs voor het 4,6% aandelenpakket van de WST, 
een bedrag van € 24,5 mln. aan agio zat verwerkt?  

8. Lezen wij correct in stap 2 van het antwoord op vraag 12, bij het twee gedachtepunt ‘de 
bestaande agioreserve wordt uitgekeerd aan de provincie’?  

9. Indien de gehele agioreserve wordt uitgekeerd aan de provincie, dan komt toch ook het 
eerder op het 4,6% pakket gestorte agio weer in handen van de provincie?  

10. Klopt het dat het agio dan terug is gestort aan de provincie, en dat dit verwerkt had moeten 
worden in de verkrijgingsprijs van de aandelen, meer specifiek in het 4,6% aandelenpakket in 
de WST?  

11. Klopt het dan dat de verkrijgingsprijs voor dat 4,6% pakket van WST-aandelen bij de 
waardering van dat aandelenpakket op de balans voor de provincie niet meegenomen had 
moeten worden voor € 28 mln, maar voor € 28 mln - € 24,5 mln = € 3,5 mln? 

12. Klopt het dan ook dat de € 125 mln op de balans aangepast moet worden naar € 100,5 mln?  
13. Klopt het dat dit al gelijk in 2010 had moeten plaatsvinden? 

 
 
In afwachting van de beantwoording, verblijven wij, 
met de meeste hoogachting, 
namens de Statenfractie van het Forum voor Democratie, 
 
BOS Martin; 
WALRAVENS Fred 

 




